
Zápisnica 

12. zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Zubrohlava 

15.12.2016 o 17:00 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Starosta: Pavol Bugeľ 

Poslanci: Silvia Čajková Mgr. Daniela Čierniková, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, 

Ing. Martin Šturek, Ing.Dominik Šturek 

Ospravedlnení: Ing. Elena Gereková, Eduard Herdel 

Prítomní obyvatelia: podľa prezenčnej listiny 

1. Schválenie programu rokovania: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní 

Predkladá: starosta obce 

3. Úprava rozpočtu za IV.Q 2016 

Predkladá: starosta obce 

4. Návrh programového rozpočtu na roky 2017-2019 

Predkladá: starosta obce 

5. Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania dotácií 

z prostriedkov Obce Zubrohlava 

Predkladá: starosta obce 

6. Rôzne 

 

2. Kontrola plnenia uznesení 

a. Rozpracovaná projektová dokumentácia na Hasičskú zbrojnicu 

3. Úprava rozpočtu Q3 + Programový rozpočet na roky 2017-2019. 

a. Po prednesení návrhu na úpravu príjmov a výdavkov za IV. Q 2016 a podaní 

informácie o návrhu na dofinancovanie originálnych kompetencií v súvislosti 

s materskou školou vo výške 10 000 EUR, vystúpila riaditeľka ZŠ s MŠ, ktorá ústne aj 

písomne vyjadrila nesúhlas s výškou dofinancovania originálnych kompetencií za rok 

2016, ako aj s aktuálnym návrhom programového rozpočtu na roky 2017-2019. 

Po diskusii medzi poslancami, starostom a prítomnými zástupcami ZŠ s MŠ bol návrh 

na úpravu rozpočtu za IV. Q 2016 aj návrh programového rozpočtu stiahnutý 

z rokovania. 

b. V diskusii bolo k uvedeným bodom dohodnuté pracovné stretnutie na 22.12.2016. 

4. Návrh VZN o podmienkach poskytovania dotácií 

V diskusii bol návrh VZN v príslušných bodoch ešte upravený. 

Hlasovanie za upravený návrh 

ZA: 7 Silvia Čajková Mgr. Daniela Čierniková, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Ľuboš 

Sroka, Ing. Martin Šturek, Ing.Dominik Šturek 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

5. Rôzne 

Dominik Šturek poslancom a starostovi predložil vypracovanú analýzu vývozu odpadu 

a požiadal starostu o vyjadrenie. Starosta obce si analýzu preštuduje a vyjadrí sa k nej na 

najbližšom zastupiteľstve. 



Predložený návrh: na zriadenie pracovnej skupiny na preskúmanie predloženej analýzy 

a súčasného systému nakladania s odpadmi v obci: 

Hlasovanie: 

ZA: 7 Silvia Čajková Mgr. Daniela Čierniková, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Ľuboš 

Sroka, Ing. Martin Šturek, Ing.Dominik Šturek 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

6. Poslanec Tibor Rentka vyjadril znepokojenie z nekvalitného uhlia v školskej kotolni, navrhuje 

zmeniť dodávateľa. Do 27.12.2016 je potrebné pripraviť podklady na verejné obstarávanie – 

so špecifikáciou výhrevnosti v kj. Zodpovední: Dominik Šturek, Tibor Rentka 

7. Prítomný občan Ing. Jozef Palider sa spýtal, prečo nemá obec schválené aktuálne platné 

smernice o verejnom obstarávaní. Ing. Martin Šturek odpovedal, že návrh zatiaľ nebol 

sfinalizovaný a preložený na rokovanie. Do najbližšieho zasadnutia Ing. Dominik Šturek doplní 

návrh na smerníc na schválenie. 

 

 

Pavol B u g e ľ 
starosta obce 


